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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 28. sep. 2023 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Vicki Wolff-Sørensen, Lisa, 

Mille Thygesen, Karina Fonnesbech 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig suppleant Carsten Sørensen 

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Vicki Wolff-Sørensen, Lisa, Bernadette Jedig 

17.30-17.50 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet, er rep. af AH 

AH orienterede: der har været elevrådsvalg, formand og næstformand valgt – Naja og 

Klara 8.-7.kl. Der opereres med et samlet elevråd fra 1.-9.kl. Begge formænd tager til 

fælles elevrådsmøde. Elevrådet afholder elevrådsmøde en gang om måneden.  

Der er på første møde talt kort om skolebod. Der er indkøbt gulvklistermærker 

(læringsmærker), som de er ved at drøfte hvor skal være. Der er fortsat fokus på 

toiletterne, da eleverne synes de er ulækre. Der er aftalt tiltag med ”fluer og bulls eye” 

som man kan sigte efter + nudging mod bedre hygiejne. Elevrådet ønsker at bruge 

økonomi på flere udendørs materialer og redskaber. 

Elevrådet har slutteligt talt om fælles forpligtelse og eget ansvar som elev.  

17.50–17.50 Beslutningspunkter 

 

17.50-18.35 Orienteringspunkter 

● Kort status på regnskab/budget 

342.000 + stadig ”sundt” og med fokus på at bruge disponible midler til forbedringerne 

på skolen 

Filsning af udskolingsgang, multibane, istandsættelse og reparation af 

udskolingslokaler (masse småting), indkøb af PC ér (180.000), pulje til SFO, (har ansat 

en ressource der skal have fokus på elever der mistrives både fagligt og socialt, 

ansættelse af Pæd.-vejleder (puljemidler) 

● Orientering om status på skolebod 

Elevråd, ekskursion til Kirke Helsinge for at få inspiration. Svært at få personalet til at 

bide på opgaven. 
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● Detaljeret status på tilsyn, der har været afholdt møde i styregruppen. Ledelsen 

orienterede om indholdet af mødet, hvor der var fokus på igangværende og kommende 

indsatser, elevgrundlag og resultater. Mangler fortsat referat for mødet.  

● IT-bilen – ny samarbejdspartner fra IT-afdelingen  

● Der er skrevet under på aftale med PLAY – samarbejde og fokus på frikvarter som 

aktive pædagogiske læringsrum 

● TV-2-øst (mobilfri skole – kommer fredag kl. 11.00) artikel er allerede ude. 

18.35-19.20 Debatpunkter 

● Dialogmøde med børn og familie 

Skolebestyrelsen sender formanden afsted. Punkter fra dagsordenen til dialogmødet 

blev kort vendt. Bestyrelsen vil gerne have fokus på madordning – med 

udgangspunkt i at skolen ikke skal overtage en almen forældrerolle – samt på fravær 

som bør være et fælles ansvar (skole og hjem), som man måske kunne arbejde mere 

systematisk med. Fastholdelse af MU fravær, som anses som et godt redskab. Og sidst 

men ikke mindst det fælles fokus og fælles ansvar for trivslen på folkeskolerne og 

ønsket om bæredygtige skoler. 

● Forældremøder og kontaktpersoner 

Alle 1. forældremøder er afholdt. Fremadrettet skal der være fokus på deltagelse af 

skolebestyrelsesrepræsentanter ved 2. forældremøde (ligger i foråret).  

● Proces for arbejdet med principper 

- Udskydes 

 

● Ekstra debatpunkt  

Grundet nylig beslutning om at rykke Kathøj til Hvidebækskolen tilføjes debat om 

beslutningen. 

Situationen blev drøftet og debatteret. Skolebestyrelsen er forundret over gældende 

beslutning, som ligger langt fra de høringssvar, der er givet fra alle parter. 

Skolebestyrelsen ønsker medinddragelse i alle processer fremadrettet. Det samme gør 

sig gældende for ledelse og medarbejdere. Alle er med på at opgaven skal løftes og at 

processer fremadrettet skal foregå ordentligt – både for elever og medarbejderes 

skyld. Skolebestyrelsen vil være opmærksomhed at historien omkring Hvidebækskolens 

positive udvikling skal fastholdes. 

19.20-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

● Storteam v/Camilla Drejsig:  

 
- Ingen bemærkninger 
 

● SFO:  
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- Stigende elevtal, økonomien følger til januar. Der vil fra uge 43 være UUV fra kl.13-14 

alle dage. Uuv forestås af sfo pædagogerne, som vil have fokus på bevægelse og 
fællesskab. 

 
● Inklusionscenter:  

 

- Svært ved at rekruttere lærere. 32 elever indskrevet. 
- Der er ikke noget i budgetforliget omkring lukning af et inklusionscenter. 

 
● Ledelsen:  

 
- Orientering om fagligledelse. Fokus på JS og AA og indsatser i indskolingen. 
- Godt samarbejde ml. ledelse og tillidsfolk. 
 

● Skolebestyrelsen:  

- Karina træder ud af bestyrelsen, da Karina om kort tid ikke har flere børn på skolen. 
 

- Der er fortsat ønske om en skolefest – der måske også kan skabe fokus på bestyrelsens 
arbejde. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

Mødedatoer: 28.09.23 – 26.10.23 – 30.11.23 – 25.01.24 – 29.02.24 – 11.04.23– 16.05.24  
                     –  20.06.24 

 


